



### 產品特色

1. 水凝膠塗佈機主要由機架、放料斗、光電跟蹤、傳動、縱壓、橫壓、分切、裁切、牽邊料部分等部件組成,本機組適用於以薄膜、水刺布、平布、彈力布、水凝膠原料等基材製成的退熱貼、藥貼、眼貼、面膜等產品。
2. 放卷採用氣漲軸設計，磁粉張力控制系統，帶自動對邊功能。
3. 作業系統採用電腦觸控式螢幕 PLC 控制。
4. 分切系統採用義大利 Delsar 氣刀，線上分切。

### Features

1. The hydrogel coating machine mainly consists of a frame, material hopper, photoelectric tracking, transmission, longitudinal pressing, transverse pressing, slitting, cutting, and edge traction parts. This unit is suitable for producing cooling patches, medical patches, eye patches, facial masks, and other products using substrates such as film, spunlace cloth, plain cloth, elastic cloth, and hydrogel raw materials.
2. The unwinding adopts an air shaft design and a magnetic powder tension control system with automatic edge alignment functions.
3. The operating system uses a computer touch screen with PLC control.
4. The slitting system uses an Italian Delsar pneumatic knife for online slitting.

### 規格表 Specification

型號 Model	QC-520
長度 Length	2300mm
寬度 Width	1020mm
高度 Height	1750mm
重量 Weight	750kg
裝機功率 Installed power	3kw
平均使用功率 Average use power	2kw

